



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS

www.aija.org

www.uianet.org

Under African Skies – Investment, Financing and Natural Resources in Africa and beyond

Sous le ciel africain – Investissements, financements
et ressources naturelles en Afrique et au-delà

11-13 February 2016
11-13 février 2016

Cape Town

SOUTH AFRICA





AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED IN BUILDING AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD, BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS, BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS, WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF, AND DISCUSSIONS WITH, COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTEGRAL PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.



UNION INTERNATIONALE DES AVOCATS
BRINGING TOGETHER THE WORLD'S LAWYERS

FOR OVER 85 YEARS, THE UNION INTERNATIONALE DES AVOCATS (UIA - INTERNATIONAL ASSOCIATION OF LAWYERS) HAS BEEN DEFENDING THE LEGAL PROFESSION AND STIMULATING INTERNATIONAL CONTACTS, COOPERATION AND THE EXCHANGE OF KNOWLEDGE AMONG LAWYERS, WHILE RESPECTING THEIR CULTURAL AND PROFESSIONAL DIVERSITY.

AN ASSOCIATION OPEN TO ALL LAW PROFESSIONALS, THE UIA IS THE ONLY LARGE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF LAWYERS TO:

- **PROMOTE THE FUNDAMENTAL PRINCIPLES OF THE LEGAL PROFESSION** AND THE DEVELOPMENT OF LEGAL SCIENCES IN ALL LEGAL FIELDS AT THE INTERNATIONAL LEVEL.
- **CONTRIBUTE TO THE PROFESSIONAL GROWTH OF ITS MEMBERS** THROUGH THE EXCHANGE OF INFORMATION IN FORUMS ESTABLISHED BY ITS COMMISSIONS AND WORKING GROUPS.
- **INTERVENE** FREQUENTLY ALL OVER THE WORLD IN FAVOUR OF LAWYERS WHO HAVE EITHER BEEN IMPRISONED OR ARE BEING PERSECUTED FOR PRACTISING THEIR PROFESSION.

TODAY, THE UIA BRINGS TOGETHER SEVERAL THOUSAND MEMBERS AND HUNDREDS OF BARS, FEDERATIONS AND ASSOCIATIONS IN OVER 110 COUNTRIES.

Introduction

AIJA and UIA are thrilled to announce our first venture into South Africa, a thriving country and a growing presence in the international legal community. The interactive scientific program of this seminar will cover a variety of topics relating to natural resources. In particular, we will examine issues commonly arising in the context of investing in, financing and negotiating M&A and finance transactions in the mining and natural resources sector, focusing on transactions with an African element.

This Seminar will go beyond mere drafting and legal issues and will explore other aspects of working in and doing business with Africa, such as the rule of law and corporate and social responsibility, employment and immigration. Highlights of the seminar will include:

- Recent developments in the natural resources sector, with a special focus on Africa
- Resource nationalism and the rule of law in Africa and in global emerging markets transactions
- Protection of investments in emerging markets and African transactions (financing and security issues)
- How to work in Africa (employment and immigration)
- Interaction between legal frameworks and corporate and social responsibility

Perched between the ocean and the mountains, with a national park at its heart, there is nowhere quite like Cape Town. With a cultural heritage spanning over 300 years, the buzz and vibrancy of the oldest city in South Africa truly uncovers the spectrum of the Rainbow Nation. The Organising Committee has put together an attractive and high quality scientific program led by skilled and experienced speakers against the spectacular backdrop of the famous Victoria and Albert Waterfront, with (of course!) visits to nearby winelands.

Attending this event will grant you CLE/CPD credits in most jurisdictions.



Introduction

L'AIJA et l'UIA sont heureuses d'annoncer leur premier séminaire organisé en Afrique du Sud, pays prospère qui occupe une place croissante dans la communauté juridique internationale. Le programme scientifique interactif de ce séminaire abordera un certain nombre de sujets liés aux ressources naturelles. Nous examinerons notamment les problèmes qui se posent fréquemment dans le cadre des investissements dans les fusions et acquisitions, leur financement et leur négociation, ainsi que dans le contexte des opérations de financement dans le secteur de l'exploitation minière et des ressources naturelles, en mettant l'accent sur les transactions avec des entités africaines.

Outre les questions d'ordre juridique, ce séminaire analysera d'autres aspects liés aux activités commerciales en Afrique et aux relations commerciales avec le continent, tels que l'État de droit, la responsabilité sociale des entreprises, l'emploi et l'immigration. Les principaux thèmes abordés lors de ce séminaire seront :

- Les évolutions récentes dans le secteur des ressources naturelles, avec un éclairage particulier sur l'Afrique
- Le nationalisme en matière de ressources et l'État de droit dans les transactions en Afrique et sur les marchés émergents
- La protection des investissements dans le cadre des transactions sur les marchés émergents et en Afrique (questions liées au financement et à la sécurité)
- Comment travailler en Afrique ? (Emploi et immigration)
- L'interaction entre cadres juridiques et responsabilité sociale des entreprises

À mi-chemin entre l'océan et les montagnes, avec un parc national en son centre, Le Cap est un endroit unique. L'effervescence et le dynamisme de la plus vieille ville d'Afrique du Sud, dont le patrimoine culturel couvre plus de 300 ans d'histoire, dévoilent tout le spectre de la « nation arc-en-ciel ». Le comité d'organisation a mis sur pied un programme attractif et de haute qualité, animé par des intervenants compétents et expérimentés, dans le cadre spectaculaire du célèbre site Victoria and Albert Waterfront, avec (bien sûr !) la visite des vignobles alentour.

En participant à cet événement, vous bénéficierez de crédits CLE/CPD dans la plupart des juridictions.



L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. EN PROPOSANT UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET DE PLAIDOIRIE, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

CURIEUX DES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS DU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES ANIMÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES AVEC VOUS ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIÈRES AVANCÉES EN DROIT DES AFFAIRES ? ALORS L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA OFFRE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS AVIS ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DU MONDE ENTIER ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES POUR UN AVOCAT AU 21^e SIÈCLE. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEREZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE « DONNONS PAS DE LEÇONS » – NOUS « PARTAGEONS, NOUS APPRENNONS ET NOUS EN TIRONS BÉNÉFICE ».

TOUT EN DÉFENDANT LES PRINCIPES QUI FONT PARTIE INTÉGRANTE DES PROFESSIONS JURIDIQUES PARTOUT LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.



Union Internationale des Avocats
International Association of Lawyers
Unión Internacional de Abogados

UNION INTERNATIONALE DES AVOCATS
RÉUNIR LES AVOCATS DU MONDE

DEPUIS PLUS DE 85 ANS, L'UNION INTERNATIONALE DES AVOCATS (UIA) DÉFEND LA PROFESSION D'AVOCAT ET STIMULE LES CONTACTS INTERNATIONAUX, LA COOPÉRATION ET L'ÉCHANGE DE CONNAISSANCES ENTRE AVOCATS, DANS LE RESPECT DE LEUR DIVERSITÉ CULTURELLE ET PROFESSIONNELLE.

ASSOCIATION OUVERTE À TOUS LES PROFESSIONNELS DU DROIT, L'UIA EST LA SEULE GRANDE ORGANISATION INTERNATIONALE D'AVOCATS A :

- **PROMOUVOIR LES PRINCIPES ESSENTIELS** DE LA PROFESSION D'AVOCAT ET DU DÉVELOPPEMENT DE LA SCIENCE JURIDIQUE À L'ÉCHELLE INTERNATIONALE ;
- **CONTRIBUER À L'ENRICHISSEMENT PROFESSIONNEL DE SES MEMBRES** GRÂCE AUX ÉCHANGES D'INFORMATION ÉTABLIS PAR SES COMMISSIONS ET GROUPES DE TRAVAIL ; ET À
- **INTERVENIR FRÉQUEMMENT DANS LE MONDE ENTIER EN FAVEUR DES AVOCATS EMPRISONNÉS OU PERSÉCUTÉS** DU FAIT DE L'EXERCICE DE LEUR PROFESSION.

AUJOURD'HUI, L'UIA REGROUPE PLUSIEURS MILLIERS DE MEMBRES ET DES CENTAINES DE BARREAUX, FÉDÉRATIONS ET ASSOCIATIONS RÉPARTIS DANS PLUS DE 110 PAYS.

Program

Thursday 11 February 2016

- 16.00 Registration at the Graduate School of Business, University of Cape Town
- 18.00 Welcome Reception at Alba Lounge, Waterfront
- 20.00 **Dinner in the Waterfront**
We have made reservations at several restaurants in the Waterfront area for an optional dinner in small groups

Friday 12 February 2016

- 08.00 Registration at the Graduate School of Business, University of Cape Town
- 09.00 **Introduction to the Seminar and keynote speech**
Orsolya Görgényi, Szecskey, Budapest, Hungary - President of AIJA
Pedro Pais De Almeida, Abreu Advogados, Portugal - President elect of UIA
- 09.30 **Recent developments in Natural Resources Sector: Mining**
Moderator:
Melissa Strydom - Bowman Gilfillan Africa Group, South Africa
Speakers:
Jennifer Maxwell - Blake, Cassels & Graydon, Canada
Narjess Naouar - GB Minerals Inc., Guinea-Bissau
Issouf Baadhio - Cabinet Baadhio - former President of the Burkina Faso bar association
- 10.15 Coffee Break
- 10.30 **Recent Developments in the National Resources Sector: Energy**
Moderator:
Donia El-Mazhouny - Shahid Law Firm, Egypt
Speakers:
Rodrigo Ferreira Rocha - Ferreira Rocha Advogados – FRALAW, Maputo, Mozambique
- 11.15 **The Rule of Law in Africa**
Moderator:
Andrew Waters, Watson Farley Williams, United Kingdom
Speakers:
Wandisile Mandlana - Bowman Gilfillan Africa Group, South Africa
Callys Chudi Evans - Dace-Law Attorneys & Partners, Nigeria
Leo Van den hole - Koan Lorenz, Belgium
- 12.00 Lunch, Graduate School of Business, University of Cape Town
- 13.30 **Doing business in emerging markets: A Red Flags Roadmap**
Moderator:
Nicolas Thieltgen, Brucher Thieltgen & Partners, Luxembourg
Speakers:
Pedro Pais de Almeida - Abreu Advogados, Lisbon, Portugal
John Wilson, John Wilson Partners, Sri Lanka
Kevin Grové, ENS, South Africa
Philip Botha, Philip J Botha attorneys, South Africa
- 14.15 **How to protect your investments in emerging markets: Financing and Security Issues**
Moderator:
William Maodi, Maponya Attorneys, South Africa – LAW SOCIETY OF SOUTH AFRICA
Speakers:
Zara Jamal, Ferreira Rocha Advogados – FRALAW, Maputo, Mozambique
Fergal McLoughlin, Harneys, British Virgin Islands
Femi Sunmonu – Qais Conrad Laureate, Nigeria
Ian Gaitta, Anjarwalla Collins & Haidermota Legal Consultants, Dubai, United Arab Emirates
- 15.00 Coffee Break



15.15-16.00 **Employment issues for businesses in natural resources and emerging markets**

Moderator/Speakers:

John Wilson, John Wilson and Partners, Sri Lanka
Sachka Stefanova-Behlert, KPMG Law, Germany
Caroline Berube, HJM Asia Law, China
Nikita Reddy, Bowman Gilfillan Africa Group, South Africa
TBC

17.00 **Sunset Picnic at the Rumbullion and Roundhouse, Camps Bay**

Saturday 13 February 2016

- 08.45 Coach to leave Business School for Jordan Wine Estate, Stellenbosch
- 10.00 **Moderated discussion of case study to be held at Jordan Wine Estate, Stellenbosch**
Bethan Waters, Farrer & Co, United Kingdom
Maria Antónia Cameira, Cameira Legal, Portugal
- 11.00 Coffee Break
- 11.15 **Conclusion of moderated discussion and closing remarks**
- 12.00 Wine Tasting at Jordan Wine Estate
- 13.30 Lunch at Barrique, Stellenbosch
- 15.30 Visit Stellenbosch
- 17.00 Coaches leave Stellenbosch to return to Business School
- 20.30 **Optional dinner, Cape Town**



Programme

Jeudi 11 février 2016

- 16h00 Inscription à l'École supérieure de commerce, Université du Cap
18h00 Réception de bienvenue au Alba Lounge, Front de mer
20h00 **Dîner sur le front de mer**
Nous avons fait des réservations dans plusieurs restaurants du front de mer pour un dîner en petits groupes (facultatif)

Vendredi 12 février 2016

- 08h00 Inscription à l'École supérieure de commerce, Université du Cap
09h00 **Introduction au séminaire et discours d'ouverture**
Orsolya Görgényi, Szecskay, Budapest, Hongrie, Présidente de l'AIJA
Pedro Pais De Almeida, Abreu Advogados, Portugal - Président élu de l'UIA
09h30 **Évolutions récentes dans le secteur des ressources naturelles : exploitation minière**
Modérateur :
Melissa Strydom - Bowman Gilfillan Africa Group, Afrique du Sud
Orateurs :
Jennifer Maxwell - Blake, Cassels & Graydon, Canada
Narjess Naouar - GB Minerals Inc., Guinée-Bissau
Issouf Baadhio - Cabinet Baadhio – ancien président de l'Association du Barreau du Burkina Faso
10h15 Pause-café
10h30 **Évolutions récentes dans le secteur des ressources naturelles : énergie**
Modérateur :
Donia El-Mazhouny - Shahid Law Firm, Égypte
Orateurs :
Rodrigo Ferreira Rocha - Ferreira Rocha Advogados – FRALAW, Maputo, Mozambique
11h15 **L'État de droit en Afrique**
Modérateur :
Andrew Waters, Watson Farley Williams, Royaume-Uni
Orateurs :
Wandisile Mandlana - Bowman Gilfillan Africa Group, Afrique du Sud
CallysChudi Evans - Dace-Law Attorneys & Partners, Nigeria
Leo Van den hole - Koan Lorenz, Belgique
12h00 Pause-déjeuner à l'École supérieure de commerce, Université du Cap
13h30 **Les relations commerciales avec les marchés émergents : la carte des zones à risques**
Modérateur :
Nicolas Thieltgen, Brucher Thieltgen & Partners, Luxembourg
Orateurs :
Pedro Pais de Almeida - Abreu Advogados, Lisbonne, Portugal
John Wilson, John Wilson Partners, Sri Lanka
Kevin Grové, ENS, Afrique du Sud
Philip Botha, Philip J Botha attorneys, Afrique du Sud

- 14h15 **Comment protéger vos investissements sur les marchés émergents : questions liées au financement et à la sécurité**
Modérateur :
William Maodi, Maponya Attorneys, Afrique du Sud – ORDRE DES AVOCATS D'AFRIQUE DU SUD
Orateurs :
Zara Jamal, Ferreira Rocha Advogados – FRALAW, Maputo, Mozambique
Fergal McLoughlin, Harneys, British Virgin Islands
Femi Sunmonu – Qais Conrad Laureate, Nigeria
Ian Gaitta, Anjarwalla Collins & Haidermota Legal Consultants, Dubai, United Arab Emirates
15h00 Pause-café
15h15-16h00 **Les questions relatives à l'emploi pour les entreprises intervenant dans le secteur des ressources naturelles et sur les marchés émergents**
Modérateur/orateurs :
John Wilson, John Wilson and Partners, Sri Lanka
Sachka Stefanova-Behlert, KPMG Law, Allemagne
Caroline Berube, HJM Asia Law, Chine
Nikita Reddy, Bowman Gilfillan Africa Group, Afrique du Sud
À confirmer
17h00 **Pique-nique devant le coucher de soleil au Rumbullion and Roundhouse, plage de Camps Bay**

Samedi 13 février 2016

- 08h45 Départ des coachs pour le domaine viticole Jordan de Stellenbosch
10h00 **Débat sur une étude de cas mené au domaine viticole Jordan de Stellenbosch**
Bethan Waters, Farrer & Co, Royaume-Uni
Maria Antónia Cameira, Cameira Legal, Portugal
11h00 Pause-café
11h15 **Conclusion du débat et mot de la fin**
12h00 Dégustation de vins au domaine viticole Jordan
13h30 Déjeuner au restaurant Barrique, Stellenbosch
15h30 Visite de Stellenbosch
17h00 Retour des coachs à l'École supérieure de commerce
20h30 **Dîner (facultatif), Le Cap**



Practical information / Informations pratiques

Seminar Venue

Graduate Business School, University of Cape Town

9 Portswood Rd,
V & A Waterfront,
Cape Town,
8002, South Africa
+27 21 406 1911

Online Registration

To register, please go to www.aija.org.

Registration Fees

	≤ 01.02.2016	> 01.02.2016
AIJA/UIA Member < 35	€ 310	€ 385
AIJA/UIA Member ≥ 35	€ 360	€ 435
Non AIJA/UIA Member < 35	€ 410	€ 485
Non AIJA/UIA Member ≥ 35	€ 460	€ 535
Speaker	€ 310	€ 385
In-house Counsel	€ 310	€ 385
Accompanying person	€ 150	€ 150

RSA / African lawyers are entitled to the following rate:

€ 199 (ZAR 3039) before 1 February 2016

€ 250 (ZAR 3818) after 1 February 2016

Local lawyers may pay in Rand directly at the event but pre-registration on www.aija.org is required.

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, Thursday welcome reception, Friday lunch and dinner, Saturday lunch, Saturday wine tasting and transport.

The accompanying persons' fee includes the welcome reception on Thursday, Friday dinner, Saturday lunch, Saturday wine tasting and transport.

Registration is considered binding immediately, but participation in the event is possible only after full payment of the registration fee.

AIJA will be pleased to provide a certificate of attendance which, subject to the exact CLE/CPD requirements, may be used to obtain the continuing legal education credits in various jurisdictions.

Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee and is at the participant's expense. We recommend the following hotel (s):

Protea Hotel Breakwater Lodge

Portswood Road – V&A Waterfront – Cape Town
South Africa
+27 21 406 1911
GPS: -33.907065,18.415537

See more at: <http://www.proteahotels.com/hotels/Pages/protea-hotel-breakwater-lodge.aspx?gal=1#Location>

We have negotiated rates of:

Business Suite @ R 3255.00 Double

Business Suite @ R 2831.00 Single

The above rate includes breakfast daily and VAT. A limited number of rooms are available on a first come, first serve basis and bookings should be made directly with the hotel to info@proteahotels.com.

Protea Hotel Sea Point

Arthur's Rd, Sea Point – Cape Town, 8005
South Africa
+27 21 434 3344

We have negotiated the following rates:

Standard room: R 1990

This rate includes breakfast, Wifi, VAT and free shuttle to the conference venue.

Reservations can be done by sending an email to tylane.louw@proteahotels.com mentioning "AIJA Seminar".

Protea Hotel Fire and Ice Cape Town

New Church St, Tamboerskloof, Cape Town, 8001
South Africa

We have negotiated the following rates:

Standard room: R 2100

This rate includes breakfast, Wifi, VAT and free shuttle to the conference venue.

Reservations can be done by sending an email to tylane.louw@proteahotels.com mentioning "AIJA Seminar".

Language

The seminar will be held in English.

Dress code

Business casual (working sessions) and smart casual (Saturday and evening program).

AIJA offers scholarships to lawyers with limited financial possibilities. Please visit www.aija.org to find out more. Apply online and join this event!

Lieu du séminaire

**École supérieure de commerce (Graduate Business School),
Université du Cap**
9 Portwood Rd,
V & A Waterfront,
Le Cap,
8002, Afrique du Sud
+27 21 406 1911

Inscription en ligne

Pour vous inscrire, veuillez vous rendre sur www.aija.org.

Frais d'inscription

	≤ 01.02.2016	> 01.02.2016
Membre AIJA/UIA < 35	310 €	385 €
Membre AIJA/UIA ≥ 35	360 €	435 €
Non-membre AIJA/UIA < 35	410 €	485 €
Non-membre AIJA/UIA ≥ 35	460 €	535 €
Intervenant	310 €	385 €
Juriste d'entreprise	310 €	385 €
Accompagnant	150 €	150 €

Les avocats Africains de la RSA ou d'autres pays d'Afrique peuvent payer les frais d'inscription suivants:

199 € (3039 ZAR) avant le 1er février 2016

250 € (3818 ZAR) après le 1er février 2016

Les avocats de la RSA ont également la possibilité de payer en Rand directement au moment du séminaire mais la pré-inscription sur www.aija.org est indispensable

Les frais d'inscription comprennent la participation au séminaire, la documentation, les pauses-café, la réception de bienvenue du jeudi, le déjeuner et le dîner du vendredi, le déjeuner du samedi, ainsi que la dégustation de vins et le transport du samedi.

Les frais pour les accompagnants comprennent la réception de bienvenue du jeudi, le dîner du vendredi, le déjeuner du samedi, ainsi que la dégustation de vins et le transport du samedi.

L'inscription est considérée comme contraignante immédiatement, mais la participation à l'événement n'est possible qu'après le règlement complet des frais d'inscription.

L'AIJA se fera un plaisir de vous fournir un certificat de participation, qui, en fonction des conditions exactes des CLE/CPD, pourra être utilisé comme document officiel pour obtenir des crédits de formation continue dans diverses juridictions.

Hébergement

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription et est à la charge des participants. Nous recommandons l'hôtel suivant :

Protea Hotel Breakwater Lodge

Portwood Road – V&A Waterfront – Le Cap – Afrique du Sud
+27 21 406 1911
Coordonnées GPS : -33.907065,18.415537

Pour obtenir de plus amples informations, veuillez consulter le site <http://www.proteahotels.com/hotels/Pages/protea-hotel-breakwater-lodge.aspx?gal=1#Location>

Nous avons négocié les tarifs suivants :

Suite Business double : 3 255 rands (211 €)

Suite Business simple : 2 831 rands (183 €)

Ces tarifs incluent le petit-déjeuner et la TVA. Un nombre limité de chambres est disponible, selon le principe du « premier arrivé, premier servi ». Les réservations doivent être effectuées directement auprès de l'hôtel en écrivant à l'adresse suivante: info@proteahotels.com.

Protea Hotel Sea Point

Arthur's Rd, Sea Point – Le Cap, 8005 – Afrique du Sud
+27 21 434 3344

Nous avons négocié les tarifs suivants: Standard room: R 1990

Ce tarif inclut le petit-déjeuner, le wifi, la TVA et un transfert en bus gratuit jusqu'au lieu de conférence.

Les réservations peuvent se faire en écrivant à tylancee.louw@proteahotels.com en mentionnant "AIJA Seminar".

Protea Hotel Fire and Ice Cape Town

New Church St, Tamboerskloof, Le Cap, 8001 – Afrique du Sud

Nous avons négocié les tarifs suivants: Standard room: R 2100

Ce tarif inclut le petit-déjeuner, le wifi, la TVA et un transfert en bus gratuit jusqu'au lieu de conférence.

Les réservations peuvent se faire en écrivant à tylancee.louw@proteahotels.com en mentionnant "AIJA Seminar".

Langue

Le séminaire se tiendra en anglais.

Code vestimentaire

Tenue professionnelle décontractée (sessions de travail) + tenue élégante décontractée (samedi et soirée).

L'AIJA offre des bourses d'études pour les avocats dont les moyens financiers sont limités. Plus d'informations disponibles sur www.aija.org. Inscrivez-vous et rejoignez-nous !

Organizing Committee / Comité organisateur

Jennifer Maxwell

Blake, Cassels & Graydon LLP (Canada)

Alison Pienaar

Bowman Gilfillan Africa Group (South Africa)

Melissa Strydom

Bowman Gilfillan Africa Group (South Africa)

Anthony Turner

Farrer & Co (United Kingdom)

Bethan Waters

Farrer & Co (United Kingdom)

Pedro Pais De Almeida

Abreu Advogados (Portugal)

Philip Botha

Philip J Botha Attorneys (South Africa)



“Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law.”

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



i am aiJa

**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS**

AIJA
Non-Profit Association / Association sans but lucratif
Rue de l'Hôtel des Monnaies 133 – BE-1060 BRUSSELS/BRUXELLES
T. +32 2 347 33 34 – e-mail : office@aija.org – www.aija.org



Union Internationale des Avocats
International Association of Lawyers
Unión Internacional de Abogados

UIA
25, Rue du Jour – 75007 PARIS – France
T. +33 1 44 88 55 66 – F. +33 1 44 88 55 77
e-mail : uiacentre@uianet.org – www.uianet.org